

PATIENT INFORMATION LEAFLET: INFORMATION FOR THE USER

Carolina Pharma® Melatonin Syrup 5 mg

Active Ingredients:

Melatonin

Inactive Ingredients:

Purified water, Sorbitol solution, Glycerin, Xanthan gum, Citric acid, Sodium citrate, Sodium benzoate, Natural and Artificial flavors

WHAT IS Carolina Pharma® Melatonin Syrup 5 mg?

Melatonin is a hormone that is naturally produced by the body and is involved

in regulating the sleep-wake cycle. Melatonin 5mg syrup is a medication that contains a synthetic form of melatonin and is used to treat sleep disorders such as insomnia and jet lag.

BEFORE YOU TAKE Carolina Pharma® Melatonin Syrup 5 mg?

Melatonin 5mg syrup is not recommended for use in children under 18 years of age, except under the supervision of a healthcare provider. Melatonin supplementation may not

be suitable for people with certain pre-existing health conditions, such as depression, autoimmune disorders, or seizure disorders. It is important to consult with a healthcare provider before taking Melatonin 5mg syrup if you have any pre-existing medical conditions. Melatonin can cause drowsiness and impair your ability to drive or operate heavy machinery. It is important to avoid activities that require alertness until you know how Melatonin 5mg syrup affects you.

PATIENT INFORMATION LEAFLET: INFORMATION FOR THE USER

DIRECTIONS AND DOSAGE:

The recommended dosage of Melatonin 5mg syrup for adults ages 18 and older is 5 mL once a day, taken orally, 30 minutes before bedtime. It is important not to exceed the recommended dose, as excessive melatonin supplementation can have adverse effects.

POSSIBLE SIDE EFFECTS:

Melatonin 5mg syrup is generally well-tolerated, and serious side effects are rare. However, some people may experience mild

side effects such as headache, dizziness, nausea, and drowsiness. Rarely, allergic reactions may occur, including hives, difficulty breathing, and swelling of the face, lips, tongue, or throat.

STORAGE:

To store Melatonin 5mg syrup, you should keep it in a cool, dry place, away from direct sunlight and heat. The product should be kept out of the reach of children and should not be used after the expiry date. If you

have any questions or concerns about using Melatonin 5mg syrup, please consult your healthcare provider.

FURTHER INFORMATION:

Questions?

Call or WhatsApp:

+1 984-207-4925

Email:

feedback@carolina-pharma.com

Marketing Authorization Holder (MAH):

PATIENT INFORMATION LEAFLET: INFORMATION FOR THE USER

Carolina Pharma USA,
10540 Ligon Mill Rd, Wake
Forest, NC 27587, United
States

Manufacturer:

CAROLİNA PHARMA İLAÇVE
KİM.MAD.SAN.TİC. LTD.ŞTİ
KARADUVAR MAH.SERBEST

BÖLGE 11. CADDE NO:24 AK
DENİZ/ MERSİN

PATIENT INFORMATION LEAFLET: INFORMATION FOR THE USER

مسيبًا. يمكن أن يسبب الميلا تونين النعاس ويضعف قدرتك على القيادة أو تشغيل الآلات الثقيلة. من المهم تجنب الأنشطة التي تتطلب اليقظة حتى تعرف كيف يؤثر شراب الميلا تونين 5 ملغ عليك.

التعليمات والجرعة:

الجرعة الموصى بها من شراب الميلا تونين 5 ملغ للبالغين الذين تبلغ أعمارهم 18 عامًا أو أكثر هي 5 مل مرة واحدة يوميًا ، تؤخذ عن طريق الفم ، قبل 30 دقيقة من موعد النوم. من المهم عدم تجاوز الجرعة الموصى بها ، لأن مكملات الميلا تونين المفرطة يمكن أن يكون لها آثار ضارة.

التأثيرات الجانبية المحتملة:

اصطناعي من الميلا تونين ويستخدم لعلاج اضطرابات النوم مثل الأرق واضطراب الرحلات الجوية الطويلة.

نصائح قبل استعمال شراب الميلا تونين 5 ملغ من كارولينا فارما®

لا ينصح باستخدام شراب الميلا تونين 5 ملغ للأطفال دون سن 18 عامًا ، إلا تحت إشراف مقدم الرعاية الصحية. قد لا تكون مكملات الميلا تونين مناسبة للأشخاص الذين يعانون من بعض الحالات الصحية الموجودة مسبقًا ، مثل الاكتئاب أو اضطرابات المناعة الذاتية أو اضطرابات النوبات. من المهم التشاور مع مقدم الرعاية الصحية قبل تناول شراب الميلا تونين 5 ملغ إذا كان لديك أي حالات طبية موجودة

شراب الميلا تونين 5 ملغ من كارولينا فارما®

المادة الفعالة:

الميلا تونين

السواغات:

الماء المنقى، سوربيتول، غليسيرين، صمغ الكزانتان، حمض الليمون، سترات الصوديوم، بنزوات الصوديوم، منكهات طبيعية وصناعية.

ما هو شراب الميلا تونين 5 ملغ من كارولينا فارما®

الميلا تونين هو هرمون ينتجه الجسم بشكل طبيعي ويشارك في تنظيم دورة النوم والاستيقاظ. شراب الميلا تونين 5 ملغ هو دواء يحتوي على شكل

PATIENT INFORMATION LEAFLET: INFORMATION FOR THE USER

Carolina Pharma USA, 10540
Ligon Mill Rd, Wake Forest,
NC 27587, United States

الشركة الصانعة وصاحبة الترخيص:

شركة كارولينا فارما للصناعات
الدوائية

CAROLINA PHARMA İLAÇVE
KİM.MAD.SAN.TİC. LTD.ŞTİ
KARADUVAR MAH.SERBEST
BÖLGE 11. CADDE NO:24 AK
DENİZ/ MERSİN

فيرجى استشارة مقدم الرعاية الصحية
الخاص بك.

معلومات إضافية:

لا تترددوا بالاتصال معنا هاتفياً أو
عبر تطبيق الواتساب في حال كان
لديكم أي سؤال أو استفسار عن هذا
المنتج أو غيره من منتجاتنا على الرقم
التالي:

+1 984-207-4925

أو البريد الإلكتروني:

feedback@carolina-
pharma.com

الموزع المعتمد:

شركة كارولينا فارما – الولايات
المتحدة الأمريكية.

عوما الميلا تونين 5 ملغ شراب جيد
التحمل ، والآثار الجانبية الخطيرة
نادرة. ومع ذلك ، قد يعاني بعض
الأشخاص من آثار جانبية خفيفة مثل
الصداع والدوار والغثيان والنعاس.
نادراً ما تحدث تفاعلات تحسسية ، بما
في ذلك خلايا النحل وصعوبة التنفس
وتورم الوجه والشففتين واللسان أو
الحلق.

الحفظ والتخزين

لتخزين شراب الميلا تونين 5 ملغ ،
يجب حفظه في مكان بارد وجاف ،
بعيداً عن أشعة الشمس المباشرة
والحرارة. يجب إبقاء المنتج بعيداً عن
متناول الأطفال ويجب عدم استخدامه
بعد تاريخ انتهاء الصلاحية. إذا كانت
لديك أي أسئلة أو مخاوف بشأن
استخدام شراب الميلا تونين 5 ملغ ،